
 

 

 

 

 

 

TISKOVÁ ZPRÁVA 

 
 

V Ostravě v pátek zasedal "Dřevařský kongres" 
16. září 2011, Ostrava 

 
 
DŘEVAŘSKÝ  KONGRES 
 

V rámci víkendového Festivalu dřeva začal již v pátek na Slezskoostravském hradu 
Dřevařský kongres, na kterém se sešli mimo jiných zástupci společnosti Lesy ČR, 
Společenstva dřevozpracujících podniků, Asociace dřevozpracujících podniků a vrcholní 
státní úředníci ministerstev zemědělství a životního prostředí. Dřevařského kongresu se 
zúčastnilo na 70 zástupců ze zhruba 40 firem dřevařského průmyslu. 
 

Jedním z hlavních témat odborné diskuse byla otázka výběrových řízení na těžbu a 
zpracování dřeva, které vyhlašují Lesy ČR. 
 

"Výběrová řízení ve své stávající formě jsou pro většinu těžařských a pilařských firem 
značně nevýhodná. Zatímco státní podnik Lesy ČR generuje z běžné zakázky až 55% zisk, 
výnosnost těžařů a pilařů je v lepším případě rovna nule. Současný stav je pro 
dřevozpracující podniky do značné míry likvidační", uvedl zástupce Asociace 
dřevozpracujících podniků Ing. Tomáš Pařík. 
 

"Kontrakty, které vycházejí z nových tendrů jsou pro nás příliš krátkodobé. Našim 
podnikům tak chybí dlouhodobější podnikatelská vize. Nesouhlasíme také s cenami Lesů 
ČR. Oproti evropským cenám hrají u nás větší význam nákladové položky na dopravu. Toto 
je nutno zohlednit," uvedl Ing. František Příkaský, místopředseda  Společenstva 
dřevozpracujících podniků. 
 
 
 


